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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 19 juni 2023 
 
 
Aanwezig:  
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitters T. van Gemert (VVD), C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert), P. Sijben 

(CDA, plv.), P. v.d. Vegt (D66), L. Heuvelmans (PvdA), T. Karg 
(GroenLinks), H. van de Loo (fractie Van de Loo) 

Wethouder S. Winters (Weert Lokaal) 
Griffier M. Wolfs-Corten 
Secretaris  A. Vrijenhoek 

 
Afwezig: 
Fractievoorzitter Fractievoorzitter Weert Lokaal en P. Mols (CDA) 

 
 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering om 18.00 uur en heet de aanwezigen welkom.  
Het presidium besluit een deel van de vergadering in beslotenheid te doen plaatsvinden. Er 
geldt van rechtswege geheimhouding ingevolge de Gemeentewet op hetgeen in het besloten 
deel besproken wordt. 

 
2. Vaststellen concept-verslagen openbare vergaderingen presidium 9 mei en 8 juni 

2023. 
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

De griffier merkt op dat het stellen van vragen aan een spreker soms wordt gebruikt om 
fractiestandpunten kenbaar te maken. Daar is de mogelijkheid om verduidelijkende vragen 
aan de spreker te stellen niet voor bedoeld. Bovendien zouden dan alle fracties die 
mogelijkheid mogen krijgen. Vanuit het presidium wordt aangegeven dat het bedoeld was om 
de spreker die fulmineerde tegen de gemeente en de ambtenaren terecht te wijzen. De griffier 
geeft aan dat het voorstel daarna nog als bespreekstuk werd behandeld, waardoor er 
tweemaal werd gereageerd. Geconcludeerd wordt dat in bijzondere situaties naar bevind van 
zaken wordt gehandeld.  

 
4. Evaluatie vergaderstructuur. 

De fractievoorzitters spreken als volgt hun voorkeur uit inzake de vergaderstructuur: 
 DUS Weert: 5-weken-cyclus, een vrije week voor meer rust inbouwen, liefst zo snel 

mogelijk, anders vanaf 2024. 
 CDA: direct overstappen naar 5-weken-cyclus, agendacommissie en presidium komen 

in de knel in de huidige systematiek, na de raadscommissies nog aan de raad te 
verstrekken stukken komen laat. 

 VVD: huidige systematiek handhaven, de vergaderingen kunnen nu op één avond 
worden afgerond. In de tweede helft van 2024 ervaren we pas de 4-weken-cyclus. 

 Fractie Van de Loo: geen voorkeur, vooral de rondvraag duurt lang. 
 D66: 4-weken-cyclus, de vergaderingen duren minder lang, nog even aankijken. 
 PvdA: lichte voorkeur voor 4 weken. 
 GroenLinks: 4 weken. 

 
De griffier merkt op dat de informatiebijeenkomsten wel een knelpunt vormen. Vanwege de 
grote hoeveelheid aanmeldingen is het lastig goede agenda’s op te stellen. De burgemeester 
geeft aan dat het samenspel college-raad bij het agenderen beter kan. Ook moeten andere 
methoden om te informeren (bv. webinars waar de GR’s ervaring mee opdoen) worden 
ingezet.  
 
De burgemeester concludeert dat het advies van de griffier wordt overgenomen. In het najaar 
wordt opnieuw geëvalueerd. 
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Het CDA reageert op het advies van de griffier in de evaluatie dat er niet te vaak geschorst 
moet worden tijdens raadsvergaderingen omdat de besluitvorming dan niet helder is voor het 
publiek. Het CDA geeft aan dat de collegevergaderingen, de fractie-overleggen, het 
afstemmen tussen fracties etc. ook niet openbaar zijn. De griffier antwoordt dat daar geen 
publiek bij aanwezig is om het besluitvormingsproces te volgen. DUS Weert ziet een taak voor 
de communicatieadviseur om tijdens een schorsing duiding te geven. 

 
5. Rondvraag en sluiting.  

DUS Weert vraagt wanneer het vragenuurtje wordt ingevoerd. De griffier antwoordt dat dat 
wordt meegenomen in het nieuwe RvO dat na het reces de procedure ingaat.  
 
De voorzitter doet nog enkele vertrouwelijke mededelingen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


